الرئيس التنفيذي للمجموعة Group Chief Executive Officer



Date: 6 July 2020 15 Dhu al-Qidah 1441 Ref: 10 / 10 / 230 / 2020

To: Disclosure Department Manager Capital Markets Authority (CMA)

Peace, Mercy and Blessings of Allah be upon you

Subject: Supplementary Disclosure

KFH: Financial Effect Arising from the

Postponement of the Payments of the Installments

In reference to the above, and in line with Kuwait Finance House 'KFH' interest in adhering to Chapter 4 'Disclosure of Material Information' of CMA Executive Bylaws Book 10 (Disclosure and Transparency), and further to our previous disclosure on 1st April 2020, regarding the postponement of the payments due on the consumer and personal installment financing, and installments of the credit cards, and financing and credit facilities for the SME for all KFH's customers for a period of 6 months, KFH would like to report the following:

• Based on CBK circular issued on 5th July 2020 regarding the treatment of the postponed installments according to (IFRS 9), the total impact of KFH's losses arising from the postponement of such installments will be around KD 96 Million, leading to a decrease, of such an amount, in the Retained Earning under the equity items during Q 2 of 2020 and the distribution of the said amount on the capital base, according to Basel III instructions, over a four-year period starting from 2021 for the purpose of calculating the capital adequacy ratio in accordance with CBK relevant instructions.

Attached is Appendix (13) 'Supplementary Disclosure Form' for your reference. A copy of the same has been submitted to Boursa Kuwait.

التاريخ: 6 يوليو 2020 م الموافق: 15 ذو القعدة 1441 هـ الإشارة: 10 / 10 / 230 / 230

> السيد/ مدير إدارة الإفصاح المحترم هيئة أسواق المال السلام عليكم ورحمة الله وبركاته

الموضوع: إفصاح مكمل بيتك: الأثر المالي الناتج عن تأجيل مدفوعات الأقساط

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وحرصاً من بيت التمويل الكويتي "بيتك" على الإشارة إلى الموضوع أعلاه، وحرصاً من بيت التمويل الكويتي "بيتك" على الإلتزام بمتطلبات الفصل الرابع (الإفصاح عن المعلومات الجوهرية) من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لهيئة أسواق المال وإلحاقاً لإفصاحنا السابق بتاريخ 1 إبريل 2020، بشأن تأجيل أقساط عمليات التمويل الإستهلاكي والشخصي المقسط وأقساط البطاقات الإئتمانية وأقساط عمليات التمويل والتسهيلات الإئتمانية للشركات الصغيرة والمتوسطة لكافة عملاء بيتك لمدة 6 أشهر، يفيدكم بيتك بما يلى:

ترتيبا على صدور تعميم بنك الكويت المركزي بتاريخ 5 يوليو 2020 بخصوص معالجة تأجيل الأقساط حسب المعيار الدولي للتقارير المالية رقم (9 IFRS)، فإن الأثر الإجمالي لخسائر تأجيل هذه الأقساط بالنسبة لبيت التمويل الكويتي سوف تكون في حدود 96 مليون دينار كويتي والتي سوف تؤدي إلى إنخفاض بند الأرباح المرحلة ضمن بنود حقوق الملكية بهذا المبلغ خلال الربع الثاني من العام الحالي مع توزيع ذلك الأثر على القاعدة الرأسمالية وفق تعليمات بازل 3 على أربعة سنوات إبتداءً من عام 2021 لأغراض إحتساب معدل كفاية رأس المال وذلك وفقاً لتعليمات بنك الكويت المركزي الصادرة في هذا الخصوص.

مرفق لكم نموذج "الإفصاح المكمل" وفقاً للملحق رقم (13)، هذا وقد تم تزويد السادة/ بوصة الكويت بنسخة منه.

all

Best Regards,
Ahmed Soud Al Kharji
Acting Group Chief Executive Officer

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام، أحمد سعود الخرجي الرئيس التنفيذي للمجموعة بالتكليف 6 July 2020

6 يوليو 2020

Kuwait Finance House (KFH)

بيت التمويل الكويتي (بيتك)

Appendix (13)

Supplementary Disclosure Form

ملحق رقم (13) نموذج الإفصاح المكمل

KFH: Financial Effect Arising from the Postponement of the Payments of the Installments بيتك: الأثر المالي الناتج عن تأجيل مدفوعات الأقساط

Supplementary disclosure		الإقصاح المحمل	
Date	Listed Company	اسم الشركة المدرجة	التاريخ
6 July 2020	Kuwait Finance House (KFH)	بيت التمويل الكويتي "بيتك"	6 يوليو 2020
Disclosure Title		عنوان الإفصاح	
KFH: Financial Effect Arising from the Postponement of the Payments of the Installments		بيتك: الأثر المالي الناتج عن تأجيل مدفوعات الأقساط	
Previous Disclosure		الإفصاح السابق	
1 April 2020 Postponement of the Payments of the Installments Of Consumer and Personal Installment Financing		1 إبريل 2020 تأجيل مدفوعات أقساط عمليات التمويل الإستهلاكي والشخصي المقسط	
Material Information		المعلومة الجوهرية	
In line with Kuwait Finance House 'KFH' interest in adhering to Chapter 4 'Disclosure of Material Information' of CMA Executive Bylaws Book 10 (Disclosure and Transparency), and further to our previous disclosure on 1st April 2020, regarding the postponement of the payments due on the consumer and personal installment financing, and installments of the credit cards, and financing and credit facilities for the SME for all KFH's customers for a period of 6 months, KFH would like to report the following: Based on CBK circular issued on 5th July 2020 regarding the treatment of the postponed installments according to (IFRS 9), the total impact of KFH's losses arising from the postponement of such installments will be around KD 96 Million, leading to a decrease, of such an amount, in the Retained Earning under the equity items during Q 2 of 2020 and the distribution of the said amount on the capital base, according to Basel III instructions, over a four-year period starting from 2021 for the purpose of calculating the capital adequacy ratio in accordance with CBK relevant instructions.		حرصاً من بيت التمويل الكويتي "بيتك" على الإلتزام بمتطلبات الفصل الرابع (الإفصاح عن المعلومات الجوهرية) من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لهيئة أسواق المال وإلحاقاً لإفصاحنا السابق بتاريخ 1 إبريل 2020، بشأن تأجيل أقساط عمليات التمويل الإستهلاكي والشخصي المقسط وأقساط البطاقات الإئتمانية و أقساط عمليات التمويل والتسهيلات الإثتمانية للشركات الصغيرة والمتوسطة لكافة عملاء بيتك لمدة 6 أشهر، يفيدكم بيتك بما يلي: • ترتيبا على صدورتعميم بنك الكويت المركزي بتاريخ 5 يوليو 2020 بخصوص معالجة تأجيل الأقساط حسب المعيار الدولي للتقارير المالية رقم (9 معالجة تأجيل الأقساط حسب المعيار الدولي للتقارير المالية رقم (9 التمويل الكويتي سوف تكون في حدود 96 مليون دينار كويتي والتي سوف تؤدي إلى إنخفاض بند الأرباح المرحلة ضمن بنود حقوق الملكية بهذا المبلغ خلال الربع الثاني من العام الحالي مع توزيع ذلك الأثر على القاعدة الرأسمالية وفق تعليمات بازل 3 على أربعة سنوات إبتداءً من عام 2021 المركزي الصادرة في هذا الخصوص.	
	of the Material Information ompany's Financial Position	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة	
 Total impact of losses arising from the postponement of installments will be around KD 96 Million. Decrease, of such an amount, in the Retained Earning under the equity items during Q 2 of 2020 and the distribution of the said amount on the capital base, according to Basel III instructions, over a four-year period starting from 2021. 		 الأثر الإجمالي لخسائر تأجيل الأقساط سوف تكون في حدود 96 مليون دينار كويتي. إنخفاض بند الأرباح المرحلة ضمن بنود حقوق الملكية بهذا المبلغ خلال الربع الثاني من العام الحالي مع توزيع ذلك الأثر على القاعدة الرأسمالية وفق تعليمات بازل 3 على أربعة سنوات إبتداءً من عام 2021. 	
Significant Effect on the financial position shall be mentioned if the material information can measure that effect, excluding the financial effect resulting		يتم ذكر الأثر على المركز المالي في حال كانت المعلومة الجوهرية قابلة لقياس ذلك الأثر، ويستثنى الأثر المالى الناتج عن المناقصات والممارسات وما يشبهها من عقود.	

from tenders or similar contracts.

If a Listed Company, which is a member of a Group, disclosed some material information related to it and has Significant Effect on other listed companies' which are members of the same Group, the other companies' disclosure obligations are limited to disclosing the information and the financial effect occurring to that company itself.

إذا قامت شركة مدرجة من ضمن مجموعة بالإفصاح عن معلومة جوهرية تخصها ولها انعكاس مؤثر على باقي الشركات المدرجة من ضمن المجموعة، فإن واجب الإفصاح على باقي الشركات المدرجة ذات العلاقة يقتصر على ذكر المعلومة والأثر المالي المترتب على تلك الشركة بعينها.